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Protokół Nr LVI/2023 

 

z obrad LVI sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

23 listopada 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej 

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 0900, a zakończyła o godzinie 1510. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – adwokat  

- Pan Zbigniew Chrupek – Starosta Ostrowski  

- Pan Józef Rostkowski – Wicestarosta Ostrowski  

- Pan Artur Wnuk – Dyrektor SPZOZ w Ostrowi Mazowieckiej 

- Pani Urszula Waniewska – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Rozwoju Powiatu 

- Pan Dariusz Rafalik - Radny Rady Powiatu w Ostrowi Mazowieckiej 

- Pan Stefan Rostkowski - Radny Rady Powiatu w Ostrowi Mazowieckiej 

- Pan Grzegorz Rostkowski - Radny Rady Powiatu w Ostrowi Mazowieckiej, sołtys 

 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LV sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 7 października 2023 r. 

do 23 listopada 2023 r. 

3) Informacja Starosty Ostrowskiego na temat inwestycji realizowanych na terenie gminy 

Małkinia Górna w latach 2018-2023 i planowanych na kolejne lata.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia Górna na lata 2024-2028. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia Górna na lata 2024-2028. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2024 – 2028.  

7) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością ” – edycja 2024 

ogłoszonego przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej.  
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8) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania.  

9) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem 

na sfinansowanie deficytu budżetowego oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczek. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023-2036. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok. 

13) Wolne wnioski i sprawy różne. 

14) Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2.  

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 7 października 2023 r. do 23 listopada 2023 r. 

Punkt 3.  

 

Pan Zbigniew Chrupek przedstawił informację na temat inwestycji realizowanych na terenie 

gminy Małkinia Górna i planowanych na kolejne lata.  

 

Pan Artur Wnuk podziękował panu Jackowi Bogdanowi – Przewodniczącemu za pełnienie 

funkcji Członka Rady Społecznej SPZZOZ w Ostrowi Mazowieckiej w latach 2019-2023.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Chrupek , pan Artur Wnuk, pani Bożena Kordek, pan 

Józef Jagiełło, pan Józef Rostkowski, pani Dorota Koroś, pan Tadeusz Papuga, pan Marcin 

Zawistowski, pan Mirosław Niedźwiedź, pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszke Dębek, pan 

Leszek Siwek, pani Urszula Fidorczuk, pan Dariusz Rafalik, pan Stefan Rostkowski.  

 

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach.  

 

Punkt 4. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek o autopoprawkę do projektu uchwały, polegającej na tym, 

że § 3 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r. po uprzednim 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Następnie poddał go pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 422/LVI/2023 w sprawie przyjęcia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia 

Górna na lata 2024-2028. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 5. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek o autopoprawkę do projektu uchwały, polegającej na tym, 

że § 3 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r. po uprzednim 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 423/LVI/2023 w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia Górna na 

lata 2024-2028. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek o autopoprawkę do projektu uchwały, polegającej na tym, 

że § 3 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r. po uprzednim 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 424/LVI/2023 w sprawie odstąpienia od żądania 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 – 2028. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 425/LVI/2023 w sprawie przystąpienia Gminy 

Małkinia Górna do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością ” – 

edycja 2024 ogłoszonego przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. Głosowało 15 radnych.    

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 8. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pani Katarzyna Sobieska 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 426/LVI/2023 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. Głosowało 15 radnych.    

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9. 

 

Pani Marzena Kulesza – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Mazowieckiej Izby Rolniczej do projektu uchwały.  
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W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pani Wójt, pan Józef Jagiełło, pan Mirosław 

Niedźwiedź, pani Marzena Kulesza, pan Jacek Bogdan, pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszek 

Dębek, pan Marcin Zawistowski.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć złożył wniosek o zmianę w projekcie uchwały polegającą na tym, że 

w § 1 zwrot 75,55 zastępuje się zwrotem 68,00 zł. 

 

Pan Marcin Zawistowski złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały, 

a następnie go wycofał.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Zbigniewa Nietubycia.  

Rada Gminy odrzuciła wniosek. Głosów za: 5, przeciw: 9, wstrzymujących się: 1. Głosowało 

15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Pan Tadeusz Papuga złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji nad projektem uchwały.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.  

 

Rada Gminy przyjęła wniosek. Głosów za 10, przeciw: 5, wstrzymało się: 0. Głosowało 15 

radnych.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 427/LVI/2023 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Głosów za: 10, przeciw: 0, wstrzymujących się: 5. 

Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszek Debek, pan Leszek Siwek, pan 

Józef Jagiełło,  pan Jacek Bogdan, pan Marcin Zawistowski, pani Wójt, pani Skarbnik.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 428/LVI/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie deficytu budżetowego oraz na spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. Głosów za: 14, przeciw: 0, wstrzymujących 

się: 1. Głosowało 15 radnych.  
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Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 11. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 429/LVI/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 12, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 3. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 12. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 430/LVI/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia 

Górna na 2023 rok. Głosów za: 11, przeciw: 0, wstrzymujących się: 4. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 13. 

 

 

Pan Józef Jagiełło:  

1) około 2 miesięcy nie świecą się lampy, które należy wymienić. W referacie otrzymujemy 

informację, że brak jest środków i trzeba czekać na sesję. W zmianach w budżecie nie 

zauważyłem wyszczególnionych na to środków. Poprosił, żeby reagować na sytuacje, 

w których należy wymienić lampę. Obecnie jest okres jesienno-zimowy, w którym 

oświetlenie jest najbardziej potrzebne. Proszę o informację, kiedy zgłoszenia zostaną 

zrealizowane, a mianowicie oświetlenie przy ulicy i parkingu przy kościele 

na ul. Kościelnej oraz w Kańkowie – 2 lampy do wymiany.    

Pan Adam Pławski: w ostatnich miesiącach z oświetleniem mamy bardzo duży problem. 

Obecnie bardzo lamp jest uszkodzonych, podlegają wymianie, są to głównie lampy ledowe, 

w których nie można wymienić żarówki, a trzeba wymienić całą oprawę. Koszt 1 lampy 

z montażem to około 750,00 zł brutto. Na chwilę obecną jest około 15 lamp do wymiany, które 

są po gwarancji. Lampy objęte gwarancją wymieniane są przez firmę MADO. Problem chcemy 

rozwiązać kompleksowo, złożyliśmy wnioski na wymianę oświetlenia ulicznego w ramach 

Polskiego Ładu, czekamy na wyniki i do Urzędu Marszałkowskiego, o czym pani Wójt 

informowała. Duży problem z lampami i obwodami pojawił się w okresie jesiennym, wcześniej 
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nie mieliśmy tego problemu. Było kilkanaście zgłoszeń od mieszkańców, natomiast obecnie jest 

ich bardzo dużo. Środki, które były zabezpieczone okazały się niewystarczające, ponieważ nie 

spodziewaliśmy się takich kłopotów. Po sesji skierujemy zlecenie na ich wymianę bądź 

naprawę i uzgodnimy termin z wykonawcą. Poprosił o bieżące zgłaszanie do referatu usterek 

występujących w oświetleniu.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć:  

1) około pół roku temu sygnalizowałem sprawę nowej nawierzchni w Rostkach Kępinie, 

na jednym z przedostatnich zakrętów  jest spękana nawierzchnia, zapewne jest to objęte 

gwarancją i należy to zrobić. Do chwili obecnej nie zostało to naprawione, nie dostałem 

też informacji, że występują problemy z naprawą.  

2) Na osiedlu nie została wykonana wycinka zakrzaczeń przy chodnikach. Jeżeli nie uda się 

zrealizować tego zadania w tym roku, prosi o realizację w roku następnym. Poprosił aby w 

sytuacji, gdy zakrzaczenia będzie trzeba wycinać z drzew stojących na posesjach  

prywatnych uzgodnić to z właścicielem. 

Pani Wójt: Mamy umowę z wykonawcą, uwzględnione od Państwa zgłoszenia zostaną 

wykonane.  

3) Poprosił aby przy wystąpieniu korzystanych warunków atmosferycznych udrożnić z liści 

i kolek studzienki na osiedlu.  

4) Poprosił o umycie witacza z kierunku Ostrowi oraz znaków drogowych, ponieważ niektóre 

znaki np. w kierunku Daniłówki są tak brudne, że nie wiadomo czego dotyczy, podobnie 

jest w Rostkach Kepina. 

Pani Wójt: Witacz zostanie zdemontowany, będzie nowy. Zleciłam referatowi objazd gminy pod 

względem znaków.  

 

Pan Jacek Bogdan: 

1)  przy wjeździe na plac zabaw przy ul. Przedszkolnej znak drogowy nie jest dobrze 

obsadzony - non stop się pochyla, drugi jest przechylony.  

Leszek Debek: 

1) Odnośnie do pkt 1 informacji z działalności Wójta dodał, że sołectwo Małkinia 

Górna III również dołożyło fundusz sołecki na ogrodzenie przedszkola w 1 etapie.  

2) Odnośnie do pkt 17 w sprawie remontu boiska szkolnego przy SP nr 2,poprosił aby 

po zakończonym remoncie zatrudnić kogoś kto będzie pilnował tego obiektu, by nie 

dopuścić do jego zdewastowania; 

3) Odnośnie do pkt 20 informacji dotyczącego przebudowy budynku po byłej szkole 

w Daniłowie wskazał, że zabezpieczone jest 200 000,00 zł, co tam jest planowane.  

Pani Wójt: Mieszkańcy dwóch miejscowości dawno temu podpisali się pod remontem tego 

budynku. Składaliśmy wniosek o środki na remont budynku, niestety nie otrzymaliśmy 

dofinasowania. Podjęliśmy drugą próbę. Należy zabezpieczyć fundamenty, ale jeszcze jesteśmy 

przed dokładnym ustaleniem. Chcemy by coś działo się dla mieszkańców Daniłowa i Daniłówki, 

by mieli swój kąt. Rozważam, czy nie utworzyć tam klubu seniora, bo takie wnioski na 

zebraniach od mieszkańców padały.  
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4) Na poprzedniej Komisji w odpowiedzi na pytanie radego Zbigniewa Nietubycia 

w sprawie budynku komunalnego poinformowała Pani, że czekamy 

na dofinasowanie. Budynek wydaje się być wykończony, na co czekamy. Czy 

budynek  jest ogrzewany, kto ponosi koszty?  

Pani Wójt: Kancelaria Prawna pracuje na tym by uzyskać dofinasowanie, w następną środę 

będę miała ostateczne wyniki. O te dofinasowanie możemy się zwrócić gdy nie ma jeszcze 

wydanego pozwolenia na użytkowanie. Nie wiem jak długo potrwa przestój, w zależności od 

wymaganego wariantu, tj. złożenie wniosku o dofinasowanie czy decyzja o dofinasowaniu, 

a następnie pozwolenie.  

 

Adam Pławski: Firma UNIBEP ma przejęty plac budowy, więc oni pokrywają koszty bieżących 

spraw i ogrzewania do czasu pozyskania decyzji pozwolenia na użytkowanie.   

5) W ramach rankingu Rzeczypospolitej dot.  gmin wiejskich gmina Małkinia Górna 

zajęła 1425 miejsce, zdobywając tylko 28 pkt, natomiast w 2022 r., byliśmy na 1064 

miejscu, a w 2021 r. na 80 miejscu. Poprosił o komentarz.  

Pani Wójt: Nie znam tego rankingu. Nie wiem czy przekazywaliśmy dane, czy oni sami 

pobierali. Zapoznam się z rankingiem.  

 

Marcin Zawistowski: 

1) Na ulicy Kościelnej i 1 Maja występują problemy z oświetleniem ulicznym – gasną 

całym obwodem.  

Urszula Fidorczuk:  

1) Na jakim etapie jest dokończenie kostki brukowej przy budynkach komunalnych Leśna 

18 i 20.  

Adam Pławski: Z uwagi na natłok pracy w ZGKiM jest to przesunięte w czasie. Mam nadzieję, 

że uda dokończyć się to zadanie.  

 

Pan Mirosław Wróbel:  

1) Poproszę o informację na temat zaawansowania prac wodociągowych na ulicy 

Brokowskiej.  

Adam Pławski: Część wodociągu podzielona jest na dewa etapy. Jedna część jest w drodze 

gminnej i otrzymaliśmy już zgłoszenie i tam moglibyśmy już budować ten wodociąg, natomiast 

żeby włączyć się z wodociągiem i zasilić tę część ul. Brokowskiej, musimy przejść przez drogę 

wojewódzką  

2) Na ul. Brokowskiej w rowach znajdują się główne studzienki wodociągu, obecnie są  

niewidoczne. Obniżyły się też przy budowie kanalizacji.  W razie awarii w domu nikt 

nie będzie w stanie szybko ich zlokalizować, a tam są główne zawory.  Poprosił 

o uregulowanie.  

Pani Wójt: Administratorem jest ZGKiM i pomimo że jest to w pasie drogi wojewódzkiej 

możemy to zmonitorować bez zgody MZDW. Poprosiła kierownika referatu inwestycji 

o przygotowanie zlecenia w tym zakresie. Na drogę wojewódzką pozwolenia i zgłoszenia 

wydaje wojewoda. Przygotowaliśmy i przekazaliśmy taki projekt, natomiast wojewoda zgłosił 

uwagi do tego projektu. Projektant musi nanieść poprawki na projekt, są to kosmetyczne rzeczy, 
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ale wymagane do poprawy. Spowodowane jest to tym, że w ostatnim czasie prawo budowlane 

i geodezyjne zmieniło się, część dokumentów, które pozyskujemy wymagają aktualizacji 

i drobnych korekt. Poprosimy projektanta aby priorytetowo potraktował tę sprawę, a następnie 

przekażemy projekt do wojewody.    

 

Pan Leszek Siwek:  

1) Odnosząc się do oświetlenia ulicznego wskazał, że być może lampy powinny być objęte 

dłuższą gwarancją. W jego miejscowości też jest ten problem.  

2) Podziękował za uwzględnienie części drogi Sumiężne – Glina w projekcie budżetu na 

2024 r. Poprosił aby pomyśleć o tym, żeby w budżecie znalazły się środki na cały jej 

odcinek.  

Pan Tadeusz Papuga:  

1) Podziękował radnemu Leszkowi Dębkowi za pytanie o szkołę w Daniłowie. Zdaniem 

radnego budynek ten jest wart zainteresowania i remontu na rzecz mieszkańców.  

 

Pani Katarzyna Sobieska – poinformowała, że w weekend odbędzie się zbiórka żywności przy 

sklepach Biedronka i Stokrotka. Zachęciła do wzięcia udziału w zbiórce.   

 

Pan Mieczysław Podleś – sołtys sołectwa Małkinia Dolna - podziękował za poprawę 

bezpieczeństwa w jego sołectwie m.in. poprzez zwiększenie częstotliwości kontroli policji.    

 

 

Punkt 11. 

 

Przewodniczący zamknął LVI zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

                Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska  


